
Referat fra FAU-møte 31. mai 2023 

 

Møteleder: FAU-leder Helene Husum Heggenes 

Tilstede: Rektor 

 FAU Tilstede VARA Tilstede 

1A Øystein H. Brekke  John Andreas Omdal  

1B Ingvill Rosenlund x Anja Bø Nøttveit  

2A Per Arne Aga  Simen Toska  

2B Marianne Engum x Anne Fick Bru  

2C Fredrik Mjøs x Elisabeth Fonnes  

3A Johanna Johannsson X   

3B Helene Heggenes (Leder) X Lene Bay Trøen  

3C Line Quamme x Anders Tvedt   

4A Christine Berland x Anine Mikkelsen  

4B Mariann Solberg Barry x Solfrid Olsnes x 

4C Kristina Nordal Johansen  Heidi Svedal Sellevold  

5A Erik Dahl Paulsen  Therese Christine Hjortland  

5B Sigrid F. Valand  Trond Vegard Johannessen  

6A Jorunn Tjoflaat  Marianne Natland x 

6B Eirik Romslo Kleppe  Hilde Vikebø  

7A Hanne Joensen-Bergsvik x Viviann Heggestad  

7B Therese Halhjem Buck x Silje Mæland  

7C Gjertrud Saunes x Solfrid Aa. Olsnes  

 

 

Informasjon fra leder: 

Evaluering og status fra grupper. 

Siden sist:  

• Disco på skolen. Kanskje flere i komiteen til neste år. Ble også kjøpt inn litt lite. Husk å ha 

alternativer til brus.  

17. mai:  

Bør startes opp i januar. Her tok det litt tid før komiteen kom i gang.  Årets leder for 17.maikomitee 

beholder google disk – stiller på første møte i januar for å få dette overført til ny komite.  

For de trinnene der klassekontaktene sitter i 17-mai komite: FAU-representant stiller i toget i stedet 

for klassekontakt.  

Storcash-kort – tidligere leder har hatt et kort. Det gamle kortet ble sperret. Nytt kort ble levert til 

17.maikomitee. Skal kunne handle på kortet. Dette kortet må leveres videre til neste års komite.  

 

Informasjon fra rektor 

Jonny Langeland – ny rektor.  



Er 50% til stede frem mot sommeren. Begynte 1. mai. Er fortsatt 50% som avdelingsleder ved Åstveit.  

Ser frem til å komme 100%.  

 

Orientering fra paviljonggruppen 

Siste nytt er at det ikke lenger er sikkert at det blir paviljong.  

 

Orientering fra kasserer rundt økonomisk status 

• 200.000 på konto. 

• 58.000 er fra 17.mai vips.  

• 13.000 i sponsorer.  

• Går i litt pluss.  

• FAU sponser stranddag til småtrinn: Passe på å ha nok voksne med livredningskurs.  

 

1. Ansvarsgruppene 

17.mai komite:  

• Bør få en egen konto. 

Sosialkomite:  

• Skrive rapport mtp mengde. Bør ha kort på storcash slik at vi slipper å legge ut. Kanskje to 

ulike sosialgrupper? En for Halloween og en for disco. Har vært litt dårlig kommunikasjon 

med skolen, mtp nøkler til høytalerskap etc. Når det ringes til resepsjonen er det viktig å 

presisere at man trenger musikk etc. Passe på at informasjonen ikke forsvinner.  

Trafikksikringsgruppe:  

• Alle arbeidsgrupper sender en oppsummering og sender til Helene.  

 

2. Foresattmøte i regi av FAU 

Det første foreldremøtet: info om skoleåret og informasjon fra lærere.  

Foreldremøte 2: I regi av FAU. Kunne vi fått noen eksterne foredragsholdere? Og deretter samle hele 

trinnet. Kan vi ha et felles skriv med noen kulepunkter som alle bør gå gjennom på møtet?  

FAU ønsker å fortsette med to møter.  Hele årets FAU stiller på første møtet neste år.  

 

3. FAU til neste år 

Ønske om å ha representanter i to år. Men da blir det mindre attraktivt. Kunne vurdert å legge 

føringer for at vara går opp. Men da blir det kanskje vanskelig å få vara? FAU-leder stiller på 

foreldremøte og forteller om viktigheten av å engasjere seg. Og vi må alle gjøre vårt.  



Eventuelt: 

Trafikk: Har vært flere episoder.  

Fortau ble rehabilitert i 2022. Det er et ønske om fysiske tiltak som fartsdumper. Har fått flyttet et 

fartsgrenseskilt nærmere Kiwi. Vi bør telle biler opp og ned + gående for å evt å legge press på 

fylkeskommunen om å få en eventuell lysregulering. Samme ÅDT ved ulsetskogen, der har de 

lysregulering. Kunne man fått til et møte/befaring sammen med fylkeskommunen og skolen? FAU 

burde tatt saken opp med Åsane Tidende. 

Vurdere å oppfordre foreldre til registrering av nesten-hendelser? Dette kan sendes til FAU med 

dato/klokkeslett.  

 

 

 

Referent: Marianne Engum 

 


